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§ 10 
Anpassning av Lilla Katrineberg 2 till ungdomsgård och 
ungdomsmottagning. Slutredovisning  
FSK 2019/288 
 

Beslut  
Fastighetsnämnden beslutar enligt fastighetskontorets förslag: 
  

1. Fastighetsnämnden godkänner slutredovisningen avseende 
anpassning av Lilla Katrineberg 2 till ungdomsgård och 
ungdomsmottagning. 

 

Nämndens behandling av ärendet 
  
Framlagda förslag till beslut 
Nämnden föreslår (se beslutet). 
  
Beslutsgång 
Ordföranden Clara Lindblom (V) finner att nämnden beslutar enligt 
kontorets förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Henrik Virro m.fl. (M) lämnar särskilt uttalande 
enligt följande: 

  
Fastighetsnämnden gör framsteg i budgetföljsamhet och 
kostnadskontroll gentemot beslutade genomförandebeslut. Vi 
kan dock se att det i detta fall blir det ett överdrag med ca 7 
Mkr. 
  
Vi anser att återrapporteringen bör ha mer utvecklade 
förklaringar till gjorda kostnadsöverdrag och framförallt 
diskussion om hur förvaltningen kan dra lärdom av det 
genomförda projektet. 
  
Analys av genomfört projekt bör utvecklas och lärdomar 
därefter implementeras i processer och kommande projekt. 

  
Ersättaryttrande 
Lovisa Hedin (KD) instämmer i särskilt uttalande från vice 
ordföranden Henrik Virro m.fl. (M). 
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Handlingar i ärendet 
 FSK 2019/288-222 (Godkänd - R 1) Anpassning av Lilla 

Katrineberg 2 till undomsgård och ungdomsmottagning. 
Slutredovisning 
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